

No. 40878

January 11, 2024

Le 11 janvier 2024

BETWEEN:

ENTRE :

Emma Baasch

Emma Baasch

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

Corporal Andrew Kerstens and Director of
Public Prosecutions

Caporal Andrew Kerstens et Directrice des
poursuites pénales

Intervenors

Intervenants

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The motion to join the lower court file numbers 08-21-397, 2022 NUCJ 47, from the Nunavut Court of Justice, and 08-23-001-CAS, 2023 NUCA 7, from the Court of Appeal of Nunavut, into a single application for leave to appeal and under a single docket number is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Nunavut, Number 08-23-001-CAS,

La requête en prorogation du délai pour la signification et le dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La requête visant à joindre les numéros de dossiers des cours inférieures, 08-21-397, 2022 NUCJ 47, de la Cour de justice du Nunavut, et 08-23-001-CAS, 2023 NUCA 7, de la Cour d'appel du Nunavut, dans une seule demande d'autorisation d'appel, et sous un seul numéro de dossier est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Nunavut, numéro 08-

2023 NUCA 7, dated June 21, 2023, and from the judgment of the Nunavut Court of Justice, Number 08-21-397, 2022 NUCJ 47, dated December 14, 2022, is dismissed.

23-001-CAS, 2023 NUCA 7, daté du 21 juin 2023, et de l'arrêt de la Cour de justice du Nunavut, numéro 08-21-397, 2022 NUCJ 47, daté du 14 décembre 2022, est rejetée.

C.J.C.
J.C.C.